
Referat – bestyrelsesmøde Sophienborg Park 

Mødedato: 07.12.22 kl. 16.30 

Mødet afholdes i fælleshuset 

Tilstede: Annie, Gerd, Christina, Doris, Lotte, Lejerbo v/Carsten 

Fraværende:    

 

Emne Ansvarlig Status / Bemærkning Referat 

Referent        Annie 

Lokalkontoret Lejerbo Status Status fra Lejerbo gennemgået 
 
Snerydning – det er ikke tilfredsstillende 
at snerydning først igangsættes kl. 16. 
 
Rykket for pris på lamper i fælleshuset 
 
Lejerbo kigger på oplæg til 
energioptimeringer 

Køkkener Lejerbo  Status – antal køkkener etableret 
Råderet mm. i forbindelse med nyt 
beboerkøkken 

Råderetsregler gennemgået 

Reposer Lejerbo Hvornår sættes bundpladerne op? Efter nytår 

Fraflytningssyn i nr. 20 Lejerbo Opfølgning på mærkelige aftaler med og 
beskeder fra Lejerbo 

Det pgl. fraflytningssyn diskuteret. 
Aftaler om at lade hårde hvidevarer 
o.lign. forblive i lejligheden til den nye 
lejer, vil ikke blive indgået fremover. 

Afdelingsmøde Alle Dato og formandens beretning Vi prøver at spørge Lejerbo om vi kunne 
få en dato i februar (minus uge 7)? 
Beretningen sendes rundt til 
kommentering. 



Annie planlægger ikke at genopstille til 
bestyrelsen. 
 

Budgettet Alle Spørgsmål og bemærkninger til det budget 
vi har modtaget inden budgetmøde 

Budgettet gennemgået mht. evt. 
kommentarer til budgetmødet den 
15.12. 

Websiden Alle Noget nyt?  Intet nyt 

Fælleshus Gerd / Doris - Udlejnings-status 
- Opfølgning på seneste udlejning – 

tilsyneladende en ungdomsfest med 
ødelagt lokale til følge.  

Nye datoer leveret til Lotte 

Eventuelt Alle  Punkt til afdelingsmøde: Hvilke ønsker 
er der til hvad bestyrelsen skal arbejde 
med næste år 

 


